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 PROTOKÓŁ NR 39/22 
POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, KULTURY, SPORTU I ORGANIZACJI 

POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 25 lutego 2022 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00 i trwało do 13:30 w zdalnym trybie obradowania.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) Wicestarosta 
Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Przewodniczący Rady Roman 
Michalski, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-
Bień, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz. Posiedzenie 
otworzył, stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak. 
Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXV sesję 
Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 39 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych Rady Powiatu w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 38/22 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 24 stycznia 2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 

I. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  
z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2021 r. (druk nr 1/XXXV); 
- informacja przedstawiona przez Komendanta Powiatowego Policji w Gryfinie na 
sesji; 
 

II. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Gryfinie za 2021 r. (druk nr 2/XXXV); 
- informacja przedstawiona przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Gryfinie na sesji; 
 

III. Sprawozdanie za 2021 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 3/XXXV);  

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki 
 

- brak pytań; 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 
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IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia „Programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2025” (druk nr 4/XXXV); 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Bartosz Biegus 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na nabycie na rzecz Powiatu Gryfińskiego, w drodze darowizny, nieruchomości 
zabudowanej, położonej w obrębie ewidencyjnym Pniewo, gmina Gryfino (druk 
nr 5/XXXV);  

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Bartosz Biegus 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie na mienie Województwa Zachodniopomorskiego w drodze 
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk  
nr 6/XXXV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie na mienie Województwa Zachodniopomorskiego w drodze 
darowizny nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego (druk  
nr 7/XXXV);  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 8/XXXV);  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 9/XXXV);  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
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X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2022 rok (druk nr 10/XXXV);  

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 
zostały opisane trzy zmiany finansowe. Od stycznia 2022 r. zmieniła się klasyfikacja 
budżetowa i w związku z tym wprowadzenie zmian do budżetu jest konieczne, sytuacja  
dot. pkt 1 i 2 uzasadnienia.  Natomiast trzecia zmiana dotyczy zwiększenia planu finansowego 
dochodów i wydatków Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie w związku  
z otrzymaną darowizną pieniężną z Nadleśnictwa Gryfino. 
 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Bartosz Biegus 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039 (druk  
nr 11/XXXV);  
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Bartosz Biegus 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w 2021 r. realizowane było zadanie  
w zakresie wyposażania nowo wybudowanego budynku Szpitala. Na ten cel Powiat otrzymał 
również od Wojewody Zachodniopomorskiego dotację, jednak z uwagi na fakt, że cała 
procedura nie została zrealizowana do końca 2021 r. W związku z powyższym zostały 
zawarte umowy na dostarczenie tego sprzętu. Skarbnik dodała, że samo końcowe dostarczenie 
wyposażenia będzie się odbywać teraz, więc wprowadzany jest plan finansowy i środki 
finansowe, które były na wyodrębnionym rachunku. Zgodnie z tym, co zostało 
zaprojektowane w załączniku nr 2 jest ujęte w ww. zadaniu. Na tę chwilę zmianie uległy 
również plany finansowe domów pomocy społecznej poradzonych przez stowarzyszenia  
w Dębcach, Moryniu oraz Trzcińsku-Zdrój. Jest to związane z decyzjami Wojewody 
Zachodniopomorskiego, w których informuje Powiat, jako organ, o środkach, które zostaną 
przeznaczone z dotacji na utrzymanie domów pomocy społecznej.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
Ad. 5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Zapytania Radnego Jerzego Domaradzkiego: 
- w jakim okresie będą przeprowadzane kontrole dróg powiatowych, szczególnie na terenie 
Gmin Moryń i Gminy Mieszkowice;  
- czy istnieje możliwość wykonania utwardzenia pobocza przy wiadukcie na drodze 
powiatowej w kierunku Moryń-Przyjezierze. Przy wiadukcie, chcąc ustąpić pierwszeństwa 
przejazdu dla pojazdów jadących od strony m. Dolsko, zawsze trzeba zjechać na prawą stronę 
drogi, co w obecnym okresie jest utrudnione ze względu na istniejące tam „doły”. Zaznaczył, 
że parokrotnie prosił Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami o wykonanie „zajazdu”.  
Jednocześnie Radny poprosił o informowaniu o planowanych przez pracowników urzędu 
wizjach lokalnych stanu dróg powiatowych z terenu Gminy Moryń i Gminy Mieszkowice.   
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Dodatkowo Komisja poprosiła o obecność Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami  
na kolejnym posiedzeniu, w celu udzielenia informacji na zapytania w zakresie bieżącego 
stanu dróg powiatowych (zapytania znak: BRZ.0012.2.39.2022 wraz z odpowiedzią –  
zał. nr 3). 
 
Radny Jerzy Domaradzki odnosząc się do odpowiedzi Naczelnika Wydziału Zarządzania 
Drogami na Jego interpelację w sprawie ustawienia progów spowalniających w Starym 
Objezierzu powiedział, że jak wynika z odpowiedzi, nie ma konieczności zamontowania 
progów zwalniających z uwagi na fakt, że „na całym przedmiotowym odcinku występuje 
chodnik uniemożliwiających mieszkańcom bezpieczne przemieszczanie się między świetlicą, 
kościołem, przystankiem autobusowym oraz pozostałą częścią nieruchomości”. Radny dodał, 
że w wielu innych miejscach występują chodniki, a progi są montowane. W okresie letnim 
dużo młodzieży korzysta ze świetlicy. Radny ma świadomość, że są postawione znaki 
drogowe, namalowane pasy, jednak nie jest to wystarczające zapewnianie bezpieczeństwa, 
bardziej chroni spowalnianie ruchu. Użytkownicy dróg są różni.  
 
Zapytanie Radnego Jerzego Domaradzkiego: 
- o funkcjonowanie Domów Pomocy Społecznej z terenu Powiatu Gryfińskiego przy obecnej 
fali pandemii. Czy są wprowadzone obostrzenia, czy mieszkańcy Domów mogą wychodzić na 
zewnątrz, czy jest możliwość odwiedzin mieszkańców? (zapytanie znak: BRZ.0012.2.39.2022 
wraz z odpowiedzią – zał. nr 4). 
 
Zapytanie Radnego Michała Kozakiewicza: 
- jak funkcjonuje PZAZ w Gryfinie w czasie pandemii? Jak jest przygotowany Zakład i jakie 
zostały wprowadzone obostrzenia covidowe oraz czy wystąpiły dodatkowe potrzeby, żeby 
zapewnić bezpieczne i prawidłowe jego funkcjonowanie? (zapytanie znak: 
BRZ.0012.2.39.2022 wraz z odpowiedzią – zał. nr 5). 
 
 
Na tym zakończono posiedzenie komisji o godz. 13:30 
 
 
Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 
 
  

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 


